
               Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha       

                                        v Martine konaného dňa 19. 1. 2024 

  

 počet prítomných členov –   6    

 počet neprítomných členov –  5 

 z toho ospravedlnených –  5 

RŠ je uznášania schopná.  

hosť – riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková 

 

Program: 

1) Otvorenie a privítanie 

2) Informácie riaditeľky školy  

3) Informácie predsedu RŠ 

4) Diskusia 

5) Uznesenie a záver 

 

Rokovanie: 

K bodu č. 1: Otvorenie a privítanie 

Na úvod zasadnutia predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš privítal všetkých 

prítomných členov rady školy. Šesť členov sa zúčastnilo na zasadnutí prezenčne. Predseda RŠ  

ospravedlnil neprítomných členov rady školy a oboznámil s programom zasadnutia. Vyzval 

pani riaditeľku, aby informovala o dôležitých skutočnostiach týkajúcich sa chodu školy. 

 

K bodu č. 2: Informácie riaditeľky školy  

Riaditeľka školy PaedDr. Eva Kuková informovala prítomných členov Rady školy 

o hospodárení školy v kalendárnom roku 2023 a rozpočte finančných prostriedkov pre rok 

2024. Informovala členov o výchovno-vyučovacích výsledkoch žiakov školy v 1. polroku 

2023/2024. Doplnila podrobnejšie informácie o úspechoch žiakov. Venovala sa aj 

perspektívam rozvoja školy v kalendárnom roku 2024 v pedagogickej, personálnej  

a materiálno technickej oblasti.    

Informovala členov RŠ o kritériách prijímacích skúšok i o dôležitých dátumoch, ktoré 

s prijímacími skúškami súvisia. Požiadala členov rady školy o pripomienkovanie kritérií. 

 

K bodu č. 3: Informácie predsedu 

Pán predseda rady školy poďakoval pani riaditeľke za informácie a následne predložil na 

schválenie Kritéria prijímacích skúšok v takom rozsahu, ako boli predložené. 

Hlasovanie:  za hlasovalo 6 členov,  proti - 0,  zdržal sa - 0 

RŠ odporúča schváliť Kritéria prijímacích skúšok v takom rozsahu, ako boli predložené. Do 

budúcna odporúčajú zvážiť zaradenie testu študijných predpokladov pre štúdium v danom 

type školy.   



Predseda rady školy prestavil návrh výročnej správy o činnosti rady školy za rok 2023. Nikto 

s prítomných nemal námietky a správa bude odoslaná v takej podobe, ako bola uvedená na 

zasadnutí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu č. 4: Diskusia 

p. Nemrava – sa zaujímal o možnosť zaradenia ku kritériám prijímacích skúšok aj test 

študijných predpokladov  

reakcia: p. riaditeľka reagovala, že škola uvažuje o tejto možnosti a do budúcna bude rokovať 

s p. riaditeľkou osemročného gymnázia Varšavská cesta v Žiline o jednotnom postupe 

Lívia Hüberová – sa informovala, akým spôsobom sú rozdeľované finančné prostriedky na 

vedenie krúžkov v škole 

reakcia: p. riaditeľka informovala, že finančné prostriedky sú hradené zo vzdelávacích 

poukazov (80% ide na mzdy pre vedúcich krúžkov, 20% tvorí materiálne zabezpečenie). Je 

možnosť účelovo viazať prostriedky na konkrétne aktivity pre činnosť krúžkov aj sponzorsky 

prostredníctvom výboru rodičovského združenia, to však závisí od iniciatívy žiakov 

p. Murgaš – navrhol študentke možnosť väčšej iniciatívy študentov pri zaobstarávaní 

finančných prostriedkov napr. formou brigád 

p. Nemrava – sa informoval o možnosti otvorenia SCIO školiaceho strediska pre 

vykonávanie testov študijných predpokladov v našej škole 

reakcia: p. riaditeľka informovala, že aktuálne jediné školiace stredisko pre oblasť Turca je 

na GVPT v Martine 

 

K bodu č. 5: Uznesenie a záver 

 

Rada školy berie na vedomie:  

- Informácie riaditeľky školy  

 

Rada školy prerokovala a navrhuje schváliť: 

- Kritéria prijímacích skúšok 

-  Návrh Výročnej správy Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha za kalendárny rok 

2023 

 

Predseda Rady školy MUDr. Dalibor Murgaš ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za 

účasť.  

 

V Martine 19.1.2024 

 

Zapísala: PaedDr. Gabriela Franeková, členka Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

................................................................................ 

 

Predseda rady školy: Doc. MUDr. Dalibor Murgaš, PhD, MHA 

 

................................................................................ 


